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承攬商入廠切結書 
 

茲因簽署本切結書之承攬公司__________（以下簡稱：本公司），依定作人

友達光電股份有限公司（以下簡稱：AUO）及 AUO關係企業之要求，於中華民

國    年   月    日至   月    日(最長連續五日)需進入 AUO及關係企業之

廠區執行              (業務/工程)，本公司人員將於入廠日接受 AUO現場口

頭危害告知，且詳閱 AUO 危害告知相關資料，俾利充分明瞭其相關規定，並同

意確實遵守，將督促並告知工作人員及履行輔助人切實執行，對前開人員之安全

負責。 

本公司進入 AUO 廠區之人員需具有勞工保險證明(外籍人士若無則免)、在

職證明及本公司為其投保每個人「新臺幣 300 萬元以上意外保險」證明(非旅遊

意外保險)。本公司承諾所屬工作人員於作業期間將確實遵守中華民國職業安全

衛生法規、AUO入廠規定及本切結書內容，如有違反者，一切法律責任概由本

公司自行負責。若因此致 AUO 遭受訴訟、罰款、罰鍰或損失(包括但不限於律師

費用)，將負擔一切損害賠償責任，且 AUO有權終止雙方之合作契約。 

 

此     致 

友達光電股份有限公司 

 

  立切結書人 

  公  司 名 稱：                          (公司章) 

  代 表 人：             職稱：           (簽章) 

  統一編號： 

  所有入廠人員簽名 

姓名 身分證字號(護照號碼) 姓名 身分證字號(護照號碼) 

    

    

    

    

中  華  民  國        年         月         日 
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Personnel In-plant Letter of commitment 

 

The Undersigned Company            (“Company”) according to the requirements of 

AU Optronics Corporation (“AUO”), need to enter AUO plant to carry out the     

(Business/Construction) from       to        (Date, up to 5 days). Company will accept 

oral hazard notice, read the plant area hazard factor materials or other documents provided by 

AUO on the day of entering AUO. The Company hereby expressly undertakes to comply with 

all the safety requirements identified of AUO. The employees and contractors of the Company 

who enter AUO factory sites have NT$ 3 million or more Accident Insurance (Non-travel 

accident insurance) and In-Service Certificate. In respect of Company’s workers in AUO’s 

factories, Company guarantees they will comply with the Occupational Safety and Health 

Regulations of the Republic of China, the AUO’s factory safety regulations and the contents of 

this letter of commitment during working hours. In case of violation of the above, all legal 

liability is solely for the Company’s own responsibility.The Company shall indemnify and hold 

AUO harmless against any and all actions, claims, damages and/or costs (including but not 

limited to reasonable attorney fee) arising out of any infringement of this letter of commitment 

and/or any violation of applicable laws and governmental regulations, and AUO has the right to 

terminate the cooperation contract between the two sides.  

TO 

AU Optronics Corporation 

Company Name:                                 (Company chop) 

Representative:                Title:              (Signature/chop) 

Tax ID number: 

Employees of Company to Enter AUO Plant 

Name Passport number Name Passport number 
    
    
    

    

Date: 


